	The 23rd CILTHK Student Essay Competition

	第二十三屆香港運輸物流學會中學生徵文比賽



	Application Form報名表

	
	

	Name of School (English)
	

	學校名稱 (中文)
	

	Address of School 學校地址
	

	Name of Teacher (English)
	
	Telephone電話
	

	負責老師姓名 (中文)
	
	Mobile手提電話
	

	E-mail Address 電郵地址
	
	Fax傳真號碼
	



	Participating Group參賽組別
(Please  the appropriate box / 請在合適的方格中加上  號)

	English Stream Topics

	□
	Junior Group (F.1 – F.3)
	"Maritime industry plays an important role in supporting our daily lives; however, during the pandemic in 2019, people seemed to have limited knowledge about the industry.”
What measures would you recommend to uplift people's awareness of the maritime industry?"

	□
	Senior Group (F.4 – F.6)
	“The SAR Government 2019 Policy Address that it would implement the Vessel Subsidy Scheme to fully subsidise ten ferry routes with greener vessels.  Comment on how this policy will affect the outlying islands in Hong Kong.”

	中文組題目

	□
	初級組 (中一至中三)
	「航運業於2019年全球疫情肆虐期間，肩負關鍵性的角色去維持大眾日常生活所需，但是香港大眾普遍對這舉足輕重的經濟支柱產業仍然認識有限。」
你會提出什麼建議來提升同學們對航運業的認識和觀感？ 

	□
	高級組 (中四至中六)
	「政府在2019年施政報告中宣布推出船隻資助計劃，十條離島渡輪航線全面更換較環保的船隻。試論這政策對離島有何影響。」

	

	Name of Students (English)
	學生姓名 (中文)
	Class 班級

	1.
	
	
	

	2.
	
	
	

	3.
	
	
	



	How to apply 報名詳情

	· Please e-mail this Application Form along with the essay in Microsoft Word format to english_ec@cilt.org.hk on or before 24th January 2025.  Please title the word file name as: 
· EJ_“Student Name”  /  ES_“Student Name”

· 請於2025年1月24 日或之前，電郵傳送參加表格及比賽作品至chinese_ec@cilt.org.hk。作品需以Microsoft Word檔案格式遞交，並設定檔案名稱如下：
· CJ_“學生名稱”  /  CS_“學生名稱”


Competition Rules 比賽規則
	
	

	*
	The essay must be participated as individual or team (up to 3 persons). 
參賽作品須以個人或團隊 (不多於3人) 名義參加。

	
	

	*
	Word count: maximum 3,000 words
字數: 不多於3,000 字

	
	

	*
	The following information should be clearly stated on the top left-hand corner of the first page of essay.
每份參賽作品需於文章第一頁左上角清楚列明以下資料:

· Participating Stream (English Junior/English Senior)
· Name of School
· Name of Student(s)

· 參賽組別 (中文初級組/中文高級組)
· 學校名稱
· 學生名稱

	
	

	*
	No more than 20 entries in each stream can be submitted by each school. 
每間學校於每個參賽組別中，不能遞交多於二十份作品。

	
	

	*
	Please complete application form in capital letter. 
請以正楷填寫報名表。

	
	

	*
	One application form for one entry only. 
每份作品請填寫一份報名表。

	
	

	*
	Competition results will be announced in March 2025. Teacher/Contact person of winning submissions will be notified by e-mail, and winning students will be invited to attend the award presentation ceremony to be held in March 2025. 
比賽結果將於2025年3月份公佈，並以電郵通知各得獎者的負責老師 / 聯絡人。各得獎者將會邀請出席於2025年3月舉行的頒獎禮。

	
	

	*
	All submitted essays will not be returned. 
所有參賽之作品將不予以退還。

	
	

	*
	The Chartered Institute of Logistics and Transport in Hong Kong has the right to display and/or published the essays.
香港運輸物流學會有權發佈及 / 或刊登參賽之作品。

	
	

	*
	Participants found to have committed copyright infringement/plagiarism in their works will be disqualified.
如有發現任何形式的抄襲，參賽者及其作品將會被取消資格。



Enquiry 查詢
	
	



	· Tel. 電話:
	2866-1018

	· Fax 傳真:
	2866-6118

	· E-mail 電郵: 
	ao3@cilt.org.hk

	· Website 網址: 
	http://www.cilt.org.hk





